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  19מן המניין מס'  מועצהפרוטוקול ישיבת 

 
,   19:30, בשעה 22.12.2024ביום ראשון, כ"א בכסלו תשפ"ד,   התקיימה אשר 

 באולם המליאה עיריית דימונה. 
 
 

 ראש העיר  -  מר בני ביטון   נוכחים:
 מ"מ רה"ע  - מר יהודה בצלאל   
 סגן רה"ע  -  מר אריאל ללוש   
 מועצה חבר  -  מר אסף איפרגן   
 חבר מועצה  -  מר ניסים חמו   
 חבר מועצה  - מר צבי יהודה אליסף   
 חבר מועצה  -  מר אבנר מוסאי   
 חבר מועצה  -  אלברט לוי מר   
 חבר מועצה  -  מר אבי בן זיקרי   
 חבר מועצה  -  מר עופר טלקר    
 חברת מועצה  -  גב' אורית כהן   
   

 
 מנכ"ל העירייה  -  מר שוקי קליין  משתתפים:

 שפטי ץ המהיוע - עו"ד מנחם בן טובים  

 הון אנושי מנהלת אגף  - גב' אוסנת אטדגי   

 הלת אגף מחשוב מנ -  כהן גב' מרים 
 מנהלת אגף שירות  -  גב' ימית רווח 

 מנהלת אגף הרווחה  -  גב' נחמה אוחנה 
 מנהל אגף אסטרטגיה  -  מר דביר שץ 

 צעירים מנהל אגף  -  מר עדיאל אלגי 
 מהנדס העיר  - מר אריק אבוטבול 

 כנסות מנהל אגף ה -  מר משה אלפסי 
 דובר העירייה  -  מר עמוס שריג 
 מנהלת  מכרזים וועדות  -  גב' יפה עזריה 
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 על סדר היום: 

חשבונות ומורשה חתימה ביה"ס נתיב התורה ממ"ח מנהלת ביה"ס הגברת שרון זר מס'   2[ אישור פתיחת  1] 
. חשבון רשות וחשבון הורים בבנק  037769387ומזכירת בית הספר הגב' הדר בנימין מס' ת.ז.  036295269ת.ז. 

 3 ...................................................................... כולל אפשרות להעברה בנקאית. 923דימונה סניף,  10לאומי 

 8 ........ ( לפקודת העיריות.2)249[ אישור התקשרות לביצוע תוכנית לליווי ופיתוח יזמות ועצמאים לפי סעיף  2] 

- 30%, בתפקיד אמון, כעוזרת אישית למנכ"ל הרשות 206233470ת.ז. [ אישור העסקת הגב' שון אלבז מס'  3] 
 9 ................................................................................................................................. חוזה בכירים.  40%

שעות אקדמאיות, במוסד להשכלה  4, עד 304800980[ אישור עבודה נוספת לעובד, מר מתן שטרית ת.ז.  4] 
 10 ................................................................................................................................................ גבוהה.

 10 ............................................................................................................................. [ אישור תב"רים.  5] 
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 -תחילת דיון-

אשר תתקיים ביום ראשון,    19הנכם מוזמנים לישיבת מועצת העיר שלא מן המניין מספר    מר בני ביטון:

 .20:15בשעה  22.12.2024כ"א בכסלו תשפ"ד, 

חשבונות ומורשה חתימה ביה"ס נתיב התורה ממ"ח מנהלת ביה"ס הגברת שרון  2[ אישור פתיחת  1] 

. חשבון רשות וחשבון 037769387ומזכירת בית הספר הגב' הדר בנימין מס' ת.ז.  036295269זר מס' ת.ז. 

 כולל אפשרות להעברה בנקאית.  923דימונה סניף,  10הורים בבנק לאומי  

אני רוצה להגיד, כל הממלכתי התפזר, כל אחד פותח לי חרדי אחד פה, חרדי שם, לאן אנחנו    מר אלברט לוי:

 הולכים, מה אתם שפויים בכלל? 

 אתה רוצה לשאול או שאתה רוצה תשובה?  מר יהודה בצלאל:

אני אומר לך, אתה יודע מה הבעיה שלנו? שאנחנו לא מסוגלים להיות מאוחדים ולהגיד יש   מר אלברט לוי:

בית ספר אחד ממלכתי דתי, יופי, יש חרדי אחד מספיק, אי אפשר פיזור, עוד מעט גם ככה גורניקים יבוא  

על כיתה    עם מנהלתייקחו את הכל. גם ככה לא יישאר לכם כלום. ולכן אני בא ואומר לך, אי אפשר לפתוח  

 . אחת שבנויה מכמה ילדים

 אתה רוצה תשובה או שאלה.  מר יהודה בצלאל:

 אני מכיר את אלברט שנים זה בנפשו.  מר בני ביטון:

זה שיש הרבה מסגרות חרדיות, אני איתך, זה יותר מדי, צריך מסגרת חרדית אחת כמו    מר אבנר מוסאי:

שיש ממלכתי, ממלכתי דתי, עכשיו אתה צריך לעודד את זה, יש ממלכתי חרדי שהוא תחת פיקוח של משרד  

יהיה  החינוך, מדברים על תכניות ליבה, מדברים על הישגיות, מדברים על הכל, זו ההזדמנות, זו הפתיחה, ו 

 עידוד לאחרים להצטרף, זהו, אז אתה זה אינטרס שלך להקים ממלכתי חרדי. 

 לי כיפה נפש?  מצטיירמה אתה  מר אלברט לוי:

 זה לא יפה נפש.  מר אבנר מוסאי:

טוב אלברט רק להגיד מה שאתה אומר וכאב הלב שאתה מדבר עליו הוא ברור וידוע הוא    מר יהודה בצלאל:

אוגוסט נלחמנו  -רק לא קשור לזרם הממלכתי דתי, שגם שם יש פילוגים. אני ברמה האישית בחודש יולי

וכשאני אומר נלחמנו זה אומר עד עצם היום הזה. אני אומר לכולם, גם לאחורית, אני חושב שזה חלום.  

  1,000היום הרב החידא פה, נכון, ברגעים אלה בבני עקיבא. והרב החידא עשה מהלך דומה בנתיבות. לקח  

תלמידים מתוך מוסדות ש"ס והעביר אותם לממלכתי חרדי. אז פעם ראשונה יש זרם חרדי, אצלנו נורא  

התנכלויות, ההורים  נורא קטן, עשרים בנות ועוד שני גנים, אבל זה אנשים אמיצים, ההורים האלה מקבלים  
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האלה קיבלו איומים. וסוף סוף יש חרדים שאומרים אנחנו מוכנים להיכנס למשרד החינוך, עם פיקוח, עם  

תנאים, עם העובדה שגם המורים וגם הגננות יקבלו את השכר שלהם בזמן ולא יעקצו אותם ולא יגזלו מהם,  

בל הלוואי ובחלום הלוואי  נכון זה נורא קטן, ועשינו את זה נורא נורא בשקט, בלי להקים עכשיו מבנים, א

ובחלום יהיו פה כמה שיותר אנשים בבית הספר הזה, וזה לא קשור בכלל לממלכתי דתי. משרד החינוך כבר  

 נתן לזה סמל מוסד אנחנו רק מצביעים על פתיחת חשבון.

אני רוצה לשאול שאלה לפרוטוקול, בבקשה. האם מדובר ברב זר שפרסם סרטון תמיכה    מר עופר טלקר:

בבני ובמח"ל במהלך קמפיין הבחירות האחרונות? אני חושב שאני לא טועה. בנוסף, אשתו אמורה לנהל את  

 בית הספר. היא זו שמופיעה בחתימות שאתם מבקשים לאשר? האם זה נכון? אתה מאשר את זה? 

 מאשר, כן, הרי לא מדובר פה על הקמת בית הספר, בית הספר כבר הוקם.  מר יהודה בצלאל:

 לא, שאלתי שאלה אחרת.  מר עופר טלקר:

אז אני עונה לך, המנהלת שנבחרת, נבחרת בשונה מדברים אחרים על ידי משרד החינוך,   מר יהודה בצלאל:

 כמו כל מנהל בית ספר. 

 וכל המהלך הזה זה למחוז הזה שהביאה תמיכה בבני ביטון ובמח"ל, זה הרב זר.  מר עופר טלקר:

 כן זאת אשתו, אם זה מה שחשוב זאת אשתו.  מר יהודה בצלאל:

 לא, זה הוא, הרב זר. לא, זה הוא הרב זר עשה את זה.  מר עופר טלקר:

 מי זה הוא? מר יהודה בצלאל:

 הוא הביע תמיכה בסרטון, בבני ביטון. מר עופר טלקר:

 זו אשתו, כן, ואיך זה קשור?  מר יהודה בצלאל:

 לא, הוא הביע תמיכה.  מר עופר טלקר:

 לא, לא קשור, באמת שלא קשור.   מר יהודה בצלאל:

 בשביל להכשיר את השרץ עושים את הכל. מר אלברט לוי:

 לא, לא מכשירים שום שרץ.   מר יהודה בצלאל:

 הבעיה שכל אלה יושבים פה לא מסוגלים לדבר. מר אלברט לוי:
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בצלאל: יהודה  אורית,    מר  קשור.  לא  זה  אבל  הכל  יודע  שאתה  חושב  שאתה  שלך  הבעיה  אולי  אלברט 

 ומסיימים את הדיון. 

ממלא מקום ראש העיר, סליחה רגע, אני חושב, אם יביאו להסכמה את המאבק שיש היום   מר אלברט לוי:

בין הרב נתנאל. הממ"ח זה דבר מצוין לחרדים. אבל, להביא את המסגרת שיחזירו גם אותם, שלא יהיה  

 אחד על חשבון השני, זה מה שחשוב.

אם תהיה פה מסגרת דיון נורמלית ולא שכל אחד יצרח על השני, אחלה, אפשר לדבר    מר יהודה בצלאל:

 אפשר גם להגיד, הכל טוב, אני רק מחכה שתגידו, בבקשה.

קודם כל, אני שמחה שבאמת יש פה דיון ער סוף סוף. אנשים פה אומרים את דעתם וזה    גב' אורית כהן:

מצוין. אני הייתי רוצה לפנות אליך יהודה, אתה אמרת אנחנו ונראה כאילו אתה מוביל את העניין הזה, אני  

 רוצה לדעת מה הקשר שלך לרב שרון. 

יהודה בצלאל: זה לא    מר  גם עכשיו, לא הייתה פה הרבנית שרון,  גאה,  אני מאוד גאה בממ"ח, לא, אני 

בדימונה,   שיהיה ממ"ח  זה  אותי  אותי, מה שמעניין  מעניין  לא  שרון  והרב  אותי,  מעניין  לא  זה  רלוונטי, 

נלחמתי על זה. אלברט, מה אתה קשור? איך אתה קשור החינוך החרדי לחינוך הדתי בדימונה? אתה לא  

 שנה החינוך בדימונה. עדיף שתסתום.  12דאגת בחיים שלך, במשך 

 תענה לי בבקשה על השאלה אם אפשר.  גב' אורית כהן:

 אני אענה לך. תעזבו. אורית תשלימי את השאלה, אני אענה. בבקשה.  מר בני ביטון:

אני שאלתי את יהודה מה הקשר שלו לרב שרון, ואני, הגיעו לאוזניי שמועות שאתה בעצם   גב' אורית כהן:

זה שנתן את ההוראה לקחת את המבנים מהרב נתנאל לטובת בית הספר החדש הזה שאתם בונים, לרב  

שרון. אז אני רוצה לדעת מה הקשר שלך כי הדברים מריחים לא טוב, אתה מה הקשר שלך? הרב מקים את 

הספר ואשתו היא המנהלת אני לא מצליחה להבין, וכמו שבאמת אלברט טען פה, על מקום כזה קטן  בית  

פתאום מקימים בית ספר? ואם החינוך, אתה טוען שהחינוך הדתי הוא לא טוב אז תעזרו לשפר. את אז מה  

שהחינוך הוא לא טוב    אתם רוצים להקים עוד בית ספר חרדי שמה? גם שם לא יהיה? אתה אמרת את זה

 ואני חולקת עליך. 

אני בעד הממ"ח בגדול. רק מה אני אומר, לא יכול להיות שלוקחים אחד וזורקים אותו    מר אלברט לוי:

 בשביל אחד אחר. 

 אף אחד לא זרק. תנו לי לענות.  מר בני ביטון:

אני רוצה לסיים את הסשן שלנו של השאלות, ואולי עופר רק יחדד במשפט מה שאמרת    מר יהודה בצלאל:

וזה לא    הייהנבהתחלה, כי זה הופנה לראש העיר, והוא לא היה פה. יש מונח ביהדות, אבנר, שנקרא "זה  
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יחסר". אני לא מבין מה החיפזון להגיע לאותו מקום, להוציא ציוד של אנשים, אבל עזוב רגע את זה בצד.  

ארבעה   שלושה,  יש  שם  שבחוק,  העניין  העניין.  לא  זה  אשם  והוא  אשם  שזה  להיות  יכול  משנה.  לא  זה 

 קרוואנים. לקחת שניים. 

 יהודה, אני אמרתי. הממ"ח כשלעצמו הוא רעיון מצוין לחרדים.  מר אבנר מוסאי:

 נכון, כולם מסכימים על זה.   מר יהודה בצלאל:

שנה. מה שקורה    12אין יותר טוב מזה. הם הקימו את המסגרת החינוכית הזאת כבר מלפני    מר אבנר מוסאי:

השנה זה לא פתרון נכון, לא פתרון לתת לאחד ולהעדיף את השני ואז לזרוק אותו לכלבים. צריך לדעת איך  

ר איך לשלב  לחבר ביניהם, ואני מבטיח לך תחבר ביניהם, ואני באתי אליך בהצעה לפני כמה ימים, בוא נדב

 בין השניים. 

ראש העיר לא היית פה, אני רק רוצה לשאול שאלה לפרוטוקול, בני אמרתי את זה קודם.    מר עופר טלקר:

 האם מדובר ברב זר שפרסם את סרטון התמיכה בך ובמח"ל, במהלך קמפיין הבחירות האחרונות? 

 קודם כל, אני לא יודע על מה אתה מדבר איתי.  מר בני ביטון:

 זה לא מה שאני שאלתי.  מר עופר טלקר:

אני לא יודע על מה אתה מדבר, אני לא יודע על איזה סרטון, אני לא יודע על מה. אני בעד,    מר בני ביטון:

אני אמרתי את זה, שאני בעד להקים ולתת לכל הדתות ולכולם, לכולם, בלי יוצא מן הכלל. אמר אבנר דבר  

 יפה, אם אנחנו נצליח אני מכבד לאחד את שניהם ביחד, מצוין. הלוואי, מבורך. 

בני, מה זה אם תצליח? זה כבר בתהליך. כבר לקחו לאנשים את המבנים, הילדים לא לומדי    גב' אורית כהן:

 תורה שם. 

לא נכון, לא לקחו כלום. אני לא יודע על מה אתה מדבר. אבנר, אני מסמיך אותך. תודה. אתה    מר בני ביטון:

 רוצה גם להיות? מי בעד? 

 למה אתה לא נותן תשובה. מר עופר טלקר:

אמרתי לך, לא יודע על מה אתה מדבר איתי בכלל. אני בעד, אתה רוצה להיות? אתה רוצה    מר בני ביטון:

 גם להיות? באהבה. 

 ראש העיר, עכשיו גם אשתו הולכת לנהל את בית הספר?  מר אלברט לוי:

תואר שני, אני לא בחרתי אני לא הייתי במכרז  בעלת  היא נבחרה מטעם משרד החינוך. היא    מר בני ביטון:

 שלה. תדע שהממ"ח, עדיפות של משרד החינוך להקמת ממ"ח. אבנר נתן פה רעיון מצוין. 
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יהודה דרך אגב, לא רק שהיא יצאה מנועם חיים היא גם לקחה איתה שתי מורות ממש    גב' אורית כהן:

 מקסימות שם.

 אני לא מכיר אותה.  מר בני ביטון:

אתה רוצה שאני אגיד לך משהו, גם אני לא מכירה אותה אבל הדברים מגיעים אלינו, כנראה    גב' אורית כהן:

 לא סתם. 

נפתח בית הספר הזה והכל היה   1.9-משפט אחרון. מראש השנה, אתם מציינים משהו, ב  מר יהודה בצלאל:

וכל אחד איפה הוא נמצא. גם ככה זה מורכב, כי זה כמעט   והוגדרו, מה שנקרא, גבולות  על מי מנוחות. 

 -שלושה מוסדות במקום אחד 

 בני, אני לא יודע אם אתה ישר.  מר אלברט לוי:

רציתי להוסיף משפט, מה שנקרא רק לדבר על הצד האמת בקשר של הרב נתנאל ומה    מר יהודה בצלאל:

נפתח הממ"ח. גם המציאות של השנה היא מציאות זמנית, הוא לא אמור להיות    1.9-שהיה שם, בסדר? ב

שם. זו מציאות זמנית, כי התחלנו את ההליך ביולי ובניסיון ככה כמה שיותר בסוף לתת את הזרע הראשון  

. מראש הוגדר כמצב לא הכי אידיאלי. יחד עם  2025- שנקרא ממ"ח, כדי שבסוף נוכל להגיע עם משהו להזה  

זאת, ואתם, יכול להיות שמישהו פנה אליכם וסיפר לכם סיפור שהוא צד אחד של המטבע, אבל הנה בני פה  

ראש השנה, מבקש בשפה הכי יפה,  וחבל ששמעון רוזיליו לא פה, כן? לא פוליטיקאים. יותר מחודשיים מ

מצאנו שטח, עשינו סיור, הרב כלפון, הרב נתנאל והמנהלת, כדי לאתר כיתה אחרת בשילה. היה מקום שהוא  

 לא ראוי ללמידה. שופץ, ריצוף, צביעה, חלונות, מזגן, ואז אמרנו אוקיי עכשיו תעברו. 

 מדאיג אותי מה שאתה אומר עכשיו כי הקשר שלך הוא מאוד הדוק עם הבן אדם.  גב' אורית כהן:

 זה לא קשור, אבל אורית אמרת לנו עכשיו אמרת לנו לפני דקה.  מר יהודה בצלאל:

 אני לא מבינה אתה בתוך התהליך הזה?  גב' אורית כהן:

 אני מסביר לך, לפני שניה אמרת תמצאו פתרונות. התפקיד שלנו זה למצוא פתרונות.  מר יהודה בצלאל:

 לא אני משלם לה את המשכורת, זה משרד החינוך.  מר בני ביטון:

 אבל אתה כבר מגדיר אותה, התחלת את התהליך.  גב' אורית כהן:

 הכל זה משרד החינך.  מר בני ביטון:

 . טוב בני, בני, מה שהחלטנו מר אלברט לוי:
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 אהבה, נותן לכם אור ירוק, תשבו שלושתכם.  מבאהבה, זה רק  מר בני ביטון:

 הרב מוסאי, אתה מצביע בעד?  גב' אורית כהן:

 על מה?  מר אבנר מוסאי:

 זה טכני. מר בני ביטון:

אורית אני רוצה להגיד לך משהו, את שואלת לכאורה בצדק כאילו הם האנשים שלי וכן    מר אבנר מוסאי:

הלאה. אז רוצה להגיד לך משהו מסוים, כבר שנה שהרב נתנאל דחף להיכנס לממ"ח. אכלו אותו, אבל הוא  

ו  היה איתנו מספיק חזק, ועשינו הכול בשביל להקים את הממ"ח. הרב נתנאל דחף בכל כוחו, ראית מה עש

 לחידא בנתיבות. 

 אתה מייצג את הרב נתנאל ואתה מצביע בעד משהו שנגדו?  גב' אורית כהן:

 אורית, אני מצביע על זה שאנחנו נגשר ביניהם ונכניס את כולם. מוסאי:מר אבנר 

חשבונות ומורשה חתימה ביה"ס נתיב התורה ממ"ח מנהלת ביה"ס    2אישור פתיחת  מי בעד    מר בני ביטון:

. חשבון רשות  037769387ומזכירת בית הספר הגב' הדר בנימין מס' ת.ז.    036295269הגברת שרון זר מס' ת.ז.  

 ? כולל אפשרות להעברה בנקאית 923דימונה סניף,   10וחשבון הורים בבנק לאומי 

 5 –בעד 

 2 -נמנע

 3 -נגד

  

 ( לפקודת העיריות.2) 249[ אישור התקשרות לביצוע תוכנית לליווי ופיתוח יזמות ועצמאים לפי סעיף  2] 

לפקודות  (  2)  240  לליווי ופיתוח יזמים עצמאים לפי סעיף    תוכניתאישור התקשרות לביצוע    מר בני ביטון:

 העירייה. בבקשה אדוני היועץ המשפטי.

יש פה יוזמה של אגף הצעירים, לתת סדנה או קורס לבעלי עסקים שמנוהלים על ידי   עו"ד מנחם בן טובים:

צעירים או לטובת הצעירים, כגון פאבים או חיי לילה. הרצון לעשות את זה הוא, מכיוון שהניסיון לימד  

 105החלטה מס' 
חשבונות ומורשה חתימה ביה"ס נתיב התורה ממ"ח מנהלת  2פתיחת מאשרת מליאת מועצת העיר 

.  037769387בנימין מס' ת.ז. ומזכירת בית הספר הגב' הדר  036295269ביה"ס הגברת שרון זר מס' ת.ז. 
   כולל אפשרות להעברה בנקאית. 923דימונה סניף,  10חשבון רשות וחשבון הורים בבנק לאומי 

 3נגד   2נמנע   5בעד 
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שעסקים של הצעירים, נפתחים ונסגרים לאחר חצי שנה, מכיוון שלמעשה הם לא יודעים לנהל ולא יודעים  

להתכונן לקראת ניהול של עסק מהסוג הזה, זה פן אחד, פן שני חיי לילה כגון פאבים, מחייב את הצעירים  

 לנסוע לבאר שבע ולחזור. 

 אדוני היועץ, קראנו את חוות דעתך, אנחנו בעד.  מר יהודה בצלאל:

( לפקודת  2) 249התקשרות לביצוע תוכנית לליווי ופיתוח יזמות ועצמאים לפי סעיף  מי בעד    מר בני ביטון:

  ההוצאה ? לאישור הינו לטובת הציבור ,הקורס  לטובת הדרכת בעלי עסקים הנוגעים לצעירים וכי  ,העיריות

 בעד פה אחד 

 

, בתפקיד אמון, כעוזרת אישית למנכ"ל הרשות  206233470[ אישור העסקת הגב' שון אלבז מס' ת.ז.  3] 

 חוזה בכירים. 40%- 30%

בתפקיד אמון כעוזרת אישית למנכ"ל הרשות.    20623347אישור העסקת שון אלבז, צוערת,     מר בני ביטון:

 שכר בכירים שלושים ארבעים, חוזה בכירים.  

שון אלבז היא נמצאת בעיריית דימונה, במסגרת תכנית הצוערים, במסגרת המכסה,    עו"ד מנחם בן טובים:

 . 40%- 30%יש לנו מכסה של תפקיד אחד שהוא תפקיד אמון. ולכן כמנהל מחלקה צריכה להיות בין 

, בתפקיד אמון, כעוזרת אישית  206233470אישור העסקת הגב' שון אלבז מס' ת.ז.    מי בעד  מר בני ביטון:

 ? חוזה בכירים 40%-30%למנכ"ל הרשות  

 בעד פה אחד 

 

 

 

 106החלטה מס' 
התקשרות לביצוע תוכנית לליווי ופיתוח יזמות ועצמאים לפי סעיף מליאת מועצת העיר מאשרת 

מאשרים כי הקורס לטובת הדרכת בעלי עסקים הנוגעים לצעירים, הינו , ( לפקודת העיריות2) 249
 לטובת הציבור ומאשרים את ההוצאה. 

 פה אחד בעד

 107החלטה מס' 
, בתפקיד אמון, כעוזרת 206233470את העסקת הגב' שון אלבז מס' ת.ז. מליאת מועצת העיר מאשרת 

 חוזה בכירים. 40%-30%אישית למנכ"ל הרשות 
 אושר פה אחד
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, שבועיות שעות אקדמאיות  4, עד 304800980[ אישור עבודה נוספת לעובד, מר מתן שטרית ת.ז.  4] 

 במוסד להשכלה גבוהה. 

,  שבועיות  שעות אקדמאיות  4, עד  304800980אישור עבודה נוספת לעובד, מר מתן שטרית ת.ז.    מר בני ביטון:

 גבוהה.  במוסד להשכלה 

  שעות אקדמאיות  4, עד 304800980אישור עבודה נוספת לעובד, מר מתן שטרית ת.ז. מי בעד  מר בני ביטון:

 ? , במוסד להשכלה גבוההשבועיות

 בעד פה אחד 

 

 [ אישור תב"רים.  5] 

 תב"רים חדשים  
 משרד השיכון  -₪  2,150,000  –תחזוקת ניקיון וגינון ברחבי העיר  -  1960תב"ר 
 משרד הבריאות   -₪  3,500,855  –הקמת תחנת טיפת חלב בשכונת השחר  – 1961תב"ר 
 משרד הבריאות  -₪  938,063  –שיפוץ תחנת טיפת חלב שד' אריאל שרון  – 1962תב"ר 
 משרד הפנים  -₪  1,334,000  – סקר נכסים   – 1963תב"ר 
 ₪   150,000 –משרד הפנים  - ₪  295,000 –רכב לווטרינריה  – 1964תב"ר 

 ₪   145,000 -השתת' הרשות                                                                       
 קק"ל   -₪  15,000,000 –תוכנית חיזוק העיר פארק המים  – 1965תב"ר 

 
 רים  "הגדלת תב

 משרד לפיתוח הנגב והגליל   -₪   16,143,332 – מבנה רב תכליתי רח' צבר  שכונת הערבה  – 1613תב"ר 
                                                                         

 ( 18ביטול הקטנת תב"רים )מליאה מס' 
 הקמת טיילת לאורך הרח' גולדה מאיר / סטרומה   – 1727תב"ר 
 שיפוץ מתנ"ס ברח' הרצל  – 1738תב"ר 
 מבנה רב תכליתי קהילת ההודים – 1945תב"ר 

 סגירת תב"רים  
 נגישות פיזית ראייה יצחק שדה   – 1493תב"ר 
 שיפוץ המרכז המסחרי   – 1529תב"ר 
 הצטיידות מדעית וטכנולוגית גן חדשני   – 1641תב"ר 
 בניית בי"ס ממ"ד בשכונת השחר  -1646תב"ר 
 העירוני   באצטדיוןשדרוג תאורה   – 1656תב"ר 
 אסף  נגישות אקוסטית בי"ס עמי  – 1860תב"ר 
 נגישות אקוסטית בי"ס דקלים    – 1861תב"ר  
 נגישות אקוסטית בי"ס שלהבת הדרום  – 1863תב"ר 
 אסף  נגישות אקוסטית בי"ס עמי   - 1864תב"ר 

 

 108החלטה מס' 
שעות  4, עד 304800980עבודה נוספת לעובד, מר מתן שטרית ת.ז. מליאת מועצת העיר מאשרת 

 , במוסד להשכלה גבוהה. שבועיות  אקדמאיות
 פה אחדבעד 
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 תסביר את התב"ר הראשון.  בצלאל:מר יהודה 

תחזוקה וגינון בכל העיר. אנחנו בונים, אז אנחנו קיבלנו כסף ממשרד שוטף, כן, להחזיק את   מר בני ביטון:

 הגינון, בוודאי.  

 : מי בעד אישור רשימת התברי"ם? מר בני ביטון

 בעד פה אחד 

 

   ישיבה נעולה.התודה רבה,  מר בני ביטון:

 -סיום דיון-

 
 בברכה, 

 ________________  ________________ 

 שוקי קליין 
 מנכ"ל העירייה 

 בני ביטון 
 ראש העיר 

 

 109החלטה מס' 
 התב"רים כפי שהוצגו. מליאת מועצת העיר מאשרת 

 פה אחד בעד


